



AKTÜEL BAĞIMSIZ DENETİM VE YMM A.Ş.

SİRKÜLER (2026/07)

İstanbul, 06.01.2026

2026 Yılında 193 Sayılı Gelir Vergisi Kanuna Göre Uygulanacak Had ve Tutarlar Belirlendi

31.12.2025 Tarih ve 33124 Sayılı (5.Mükerrer) Resmi Gazete’de yayımlanan 332 Sıra Numaralı Gelir Vergisi Kanunu Genel Tebliği 2026 yılında uygulanacak had ve tutarlar aşağıdaki gibi belirlenmiştir.

- 9 uncu maddesinin birinci fıkrasının (10) numaralı bendinde yer alan, internet ve benzeri elektronik ortamlar üzerinden yapılan satış hasılatı 1.900.000 TL,
- 21 inci maddesinin birinci fıkrasında yer alan mesken kira gelirleri için uygulanan istisna tutarı 58.000 TL,
- 23 üncü maddesinin birinci fıkrasının (8) numaralı bendinde yer alan, işyerinde veya müştemilatında yemek verilmeyen durumlarda çalışılan günlere ait bir günlük yemek bedeline ilişkin istisna tutarı 300 TL,
- 23 üncü maddesinin birinci fıkrasının (10) numaralı bendinde yer alan, işverenlerce hizmet erbabının işyerine gidip gelmesi için sağlanan menfaatlere ilişkin istisna tutarı 158 TL,
- 31 inci maddesinin ikinci fıkrasında yer alan engellilik indirimi tutarları; - Birinci derece engelliler için 12.000 TL, - İkinci derece engelliler için 7.000 TL, - Üçüncü derece engelliler için 3.000 TL,
- 40 inci maddesinin birinci fıkrasının; - (1) numaralı bendinde yer alan kiralama yoluyla edinilen binek otomobillerinin her birine ilişkin aylık kira bedeli 46.000 TL, gider olarak indirim konusu yapılabilecek özel tüketim vergisi ve katma değer vergisinin toplam tutarı 1.200.000 TL, - (7) numaralı bendinde yer alan amortisman olarak indirim konusu yapılabilecek tutar; özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi hariç 1.380.000 TL, vergilerin maliyet bedeline eklendiği veya binek otomobilin ikinci el olarak iktisap edildiği hallerde 2.600.000 TL,
- 47 nci maddesinin (basit usule tabi olmanın genel şartları) birinci fıkrasının (2) numaralı bendinde yer alan yıllık kira bedeli toplamı;
 - Büyükşehir belediye sınırları içinde 99.000 TL,
 - Diğer yerlerde 60.000 TL,
- 48 inci maddesinin (basit usule tabi olmanın özel şartları) birinci fıkrasında yer alan hadler;
 - (1) numaralı bent için 1.200.000 TL ve 1.900.000 TL,
 - (2) numaralı bent için 600.000 TL,
 - (3) numaralı bent için 1.200.000 TL,
- 68 inci maddesinin (serbest meslek kazançlarında mesleki giderler) birinci fıkrasının;
 - (4) numaralı bendinde yer alan amortisman olarak indirim konusu yapılabilecek tutar;
 - özel tüketim vergisi ve katma değer vergisi hariç 1.380.000 TL, vergilerin maliyet bedeli eklendiği veya binek otomobilin ikinci el olarak iktisap edildiği hallerde 2.600.000 TL,
 - (5) numaralı bendinde yer alan kiralama yoluyla edinilen binek otomobillerinin her birine ilişkin aylık kira bedeli 46.000 TL, gider olarak indirim konusu yapılabilecek özel tüketim vergisi ve katma değer vergisinin toplam tutarı 1.200.000 TL,

- Mükerrer 80 inci maddesinin üçüncü fıkrasında yer alan değer artışı kazançlarına ilişkin istisna tutarı 150.000 TL,
- 82 nci maddesinin ikinci fıkrasında yer alan arızı kazançlara ilişkin istisna tutarı 350.000 TL,
- 86 ncı maddesinin birinci fıkrasının (1) numaralı bendinin (d) alt bendinde yer alan tevkifata ve istisnaya konu olmayan menkul ve gayrimenkul sermaye iratlarına ilişkin beyanname verme sınırı 22.000 TL,
- 193 sayılı Kanunun 103 üncü maddesinin birinci fıkrasında yer alan gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınan tarife, 2026 takvim yılı gelirlerinin vergilendirilmesinde uygulanmak üzere aşağıdaki şekilde yeniden belirlenmiştir.
 - 190.000 TL'ye kadar % 15
 - 400.000 TL'nin 190.000 TL'si için 28.500 TL, fazlası % 20
 - 1.000.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL, (ücret gelirlerinde 1.500.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL), fazlası % 27
 - 5.300.000 TL'nin 1.000.000 TL'si için 232.500 TL, (ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'nin 1.500.000 TL'si için 367.500 TL), fazlası % 35
 - 5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.737.500 TL, (ücret gelirlerinde 5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.697.500 TL), fazlası % 40
- 193 sayılı Kanunun mükerrer 121 inci maddesi (Vergiye uyumlu mükelleflere vergi indirimi) hükmü uyarınca, anılan maddenin birinci fıkrasında yer alan azami vergi indirimi tutarı 1/1/2026 tarihinden itibaren verilmesi gereken yıllık gelir ve kurumlar vergisi beyannamelerinde uygulanmak üzere 12.000.000 TL

Aktüel Bağımsız Denetim ve YMM A.Ş.

Kartaltepe Mahallesi Yeşiladalı Sokak Erman Sitesi A Blok No: 2/8 Bakırköy İstanbul

Tel : 0212 542 00 60 Fax: 0212 542 11 61 www.aktuelymm.com.tr